

Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Stagebjergparken

Dato: **Onsdag d.16. marts 2016**

Tidpunkt: kl. 19.30

Sted: Hos Pia i nr. 62

Afbud fra: Ellen

Dagsorden		Referat
1.	Eventuelle kommentarer til referat fra sidste møde, d. 13. jan. 2016	Godkendt.
2.	Tilbagemeldinger siden sidst: B: Status på sagen om farlig udkørsel fra stamvejen? C: Genetablering af græs mm. ved de 4 nye grunde D: Asfaltarbejde ved kloaker og vej-revner E: Forskønnelses- og hyggedag meldt ud?	Tilføjelse til dagsorden, punkt 2 A: Vandproblemer A: Problemet må evt. tages op på generalforsamling, når vi har indhentet tilbud på dræn. B: Sagen kører i kommunalt regi, da man dér har fundet penge til en udbedring af problemet. Nyheder om det kommer på Facebook og hjemmeside. C: Gartneren spørges om pris, og derefter kontaktes beboere. D: Alt er i orden. E: Er meldt ud.
3.	Regnskab. Herunder nyt fra banken: Vi er nu klassificeret som "medarbejder" ved SparNord. Ny netbank og NYE GEBYRER: Er der alternativer?	Der er styr på regnskabet. Vi er nødt til at acceptere de 800 kr. årlig udgift til at betale regninger over netbank. Vi undersøger, om det kan være en god idé at skifte bank og/eller have konto i flere banker.
4.	Skal vi fremover have suppleant med til møderne i Ellens fravær?	Formand kontakter suppleant og lodder stemningen.
5.	Rettelser til velkomstbrev? Vil vi bruge velkomstbrevet?	-Ret til ultimo august i stedet for ultimo september. -Grundejerforeningen blev stiftet i juni 2003. -Sætning om snerydning slettes. -bestyrelsesmedlemmer kommer med forslag på næste møde vedrørende forskønnelse/evt. logo på vores breve.
6.	Forskønnelses- og hyggedag: Fordeling af ansvarsområder	På hjemmeside og Facebook udsendes en forespørgsel om meninger om en hyggedag. Formanden kontakter Jesper Larsen om evt. mad til

		<p>arbejdsdagen. Poul sørger for faldsand. Jesper sørger for øl og vand. Jesper sørger for kloakrensingsredskaber. Thomas tilbyder plads til grill og køleskab til drikkevarer. Henning tjekker om der er affaldssække i Brugsen. Opgaver: Vedligehold af borde og bænke? (Råd, olie). Tilklipning af stien bag de 4 nye grunde (vi vurderer om der er masser af folk og en motorsav ell. lign. til rådighed).</p>
7.	<p>Mappeopbevaring. Sortering?</p>	<p>Formanden opbevarer mapper.</p>
8.	<p>Evt.</p> <p>Næste møde</p>	<p>René spørger om regnskaber og budget kommer på hjemmesiden igen.</p> <p>Bestyrelsen udtrykker ros til webadministrationen.</p> <p>Onsdag den 25. maj kl. 19.30 hos Poul i nr. 67</p>

Referent: Pia